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Szanowni Mieszkańcy Gminy Izabe-
lin, Drodzy Sąsiedzi,
gmina Izabelin to nasz wspólny dom. 

W domu potrzebujemy bezpieczeń-
stwa, spokoju i stabilności. Chcemy, żeby 
był coraz piękniejszy, ale zmian dokonu-
jemy rozważnie i – co bardzo istotne – 
wspólnie z domownikami, a na pewno nie 
wbrew nim.

W naszej gminie tymi domownikami 
są mieszkańcy, skupieni w swoich sołec-
twach lub zrzeszający się w mniejszych 
grupach wokół ważnych dla ich otoczenia 
spraw. Choć gmina ma dopiero niespełna 
30 lat, to wyrosła na solidnych fundamen-
tach, takich jak dwa razy od niej starszy 
Kampinoski Park Narodowy i ponad-

stuletni Zakład dla Niewidomych w La-
skach, funkcjonujący dziś jako Towarzy-
stwo Opieki na Ociemniałymi.  

Nasz piękny dom położony jest w wy-
jątkowym miejscu. Żyjemy w nim tuż 
obok miasta i pełnymi garściami możemy 
czerpać korzyści z jego wygód i szans na 
rozwój, a jednocześnie otoczenie więk-
szości naszych wsi przez lasy KPN chroni 
nas przed wchłanianiem przez stołeczną 
aglomerację. To nasz największy atut. Za-
chowanie charakteru wiejskiej enklawy 
i spokojne, rozważne podejmowanie de-
cyzji o tym, co w naszym domu chronić, 
co poprawiać, a co zmieniać, wydaje się 
czymś oczywistym, jednak nie jest proste.  

Dlatego dom potrzebuje dobrego go-
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spodarza, który go zna i szanuje potrzeby 
mieszkańców. Gospodarz jest świadom, że 
dom ma swoją historię i tożsamość. Wie, 
że po nim przyjdą kolejni gospodarze i ko-
lejni domownicy. Pokora wobec pokoleń 
przeszłych i przyszłych każe mu gospoda-
rować zdecydowanie, ale też oszczędnie  
i rozważnie, a dom przekazać kolejnemu 
gospodarzowi w kondycji lepszej, niż sam 
go zastał.    

Mam w sobie i odwagę, i pokorę, a co 
najważniejsze, dobrze znam i rozumiem 
naszą gminę. Od prawie 17 lat jestem 
urzędnikiem samorządowym, z doświad-
czeniem na stanowisku kierowniczym. 
Gmina i powiat to moje naturalne środo-
wisko zawodowe. Wiem, na czym polega 
samorząd, nie muszę uczyć się od podstaw 
zasad funkcjonowania gminy ani ekspery-
mentować na jej żywym organizmie. Je-
stem gotowy, żeby już pierwszego dnia 
mojej pracy jako gospodarz – wójt gminy 
Izabelin – podejmować odpowiedzialne, 
przemyślane decyzje.

Wielkim wsparciem w działaniu bę-
dzie dla mnie silna i merytoryczna Rada 
Gminy. Liczę na jej mocny głos doradczy 
i fachowość uchwałodawczą, a jednocześ-
nie jestem przekonany, że doświadczeni 
w pracy społecznej i samorządowej rad-
ni będą dobrze sprawować swoją funkcję 
kontrolną. Władza pozbawiona kontroli 
jest dużo bardziej narażona na błędy, a na 
to w zarządzaniu publicznym majątkiem 
i pieniędzmi nie ma miejsca. Jako wójt 
będę oczekiwał tej kontroli, aktywności  
i współpracy Rady, bo tylko w ten sposób 
będziemy w stanie tworzyć silny samo-
rząd, bliższy naszym mieszkańcom.

Program dla gminy i poszczególnych 
sołectw, który Państwo otrzymują, wy-
pracowany został przez długie miesiące 
ciężkiej pracy, analiz i dyskusji, w opar-
ciu o bogate doświadczenie członków 
Stowarzyszenia 7 Sołectw – Izabelin. Za-
angażowanie społeczne członków Stowa-
rzyszenie: sołtysów, członków rad sołec-
kich, a także urzędników samorządowych 
i poszczególnych mieszkańców gminy, 
pozwoliło nam w ciągu kilku ostatnich 
lat przygotować się do wzięcia na siebie 
odpowiedzialności za gminę. Zarów-
no ja, jak i kandydaci do Rady Gminy,  
jesteśmy świadomi, jak wielka to odpo-
wiedzialność. 

W Siódemce dla Gminy i Siódemkach 
dla Sołectw deklarujemy tylko to, co real-
ne i wykonalne: zarówno ze względu na 
prawny i administracyjny zakres działań 
gminy, kompetencje wójta i radnych, wiel-
kość gminnego budżetu, jak i ramy cza-
sowe kadencji na realizację tego progra-
mu. Nakazuje to także zwykła uczciwość 
wobec Mieszkańców Gminy – uczciwość 
gospodarza wobec domowników. 

Jestem człowiekiem ciężkiej pracy  
i doświadczonym samorządowcem. 
Wiem, jak gospodarować publicznymi 
finansami, czasem pracy oraz wiedzą  
i energią pracowników. Wiem, jak mądrze 
poprowadzić naszą gminę przez najbliż-
sze pięć lat. 

Mateusz Milej
Kandydat na wójta gminy Izabelin
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SIÓDEMKA
DLA GMINY

• przywrócenie wójtowi i Radzie Gminy ich właściwej, ustawowej roli: 
wykonawczej roli wójta oraz uchwałodawczej, kontrolnej i doradczej 
roli Rady Gminy

• zmiana sposobu zarządzania gminą i urzędem: odejście od jednooso-
bowego centrum decyzyjnego

• sprawne zarządzanie jednostkami gminnymi i prowadzonymi zadania-
mi przez kompetentnych, samodzielnych urzędników; wydajniejsza 
organizacja pracy 

• poprawa atmosfery pracy w urzędzie gminy i gminnych jednostkach:  
wzajemne zaufanie, szacunek dla pracownika i samodzielność  
stanowisk

• skoncentrowanie się wójta i gminnych urzędników wyłącznie na celach  
i zadaniach gminy 

• apolityczność wójta

1. WÓJT, RADA GMINY I URZĄD GMINY

• wyprowadzenie gminy z trudnej sytuacji finansowej i przeciwdziałanie 
zadłużaniu gminy poprzez gospodarne zarządzanie gminnym mająt-
kiem i finansami 

• skuteczne pozyskiwanie środków zewnętrznych (dotacje, subwencje, 
współfinansowanie) w celu zwiększenia możliwości inwestycyjnych 
gminy 

• utrzymanie gminnego zasobu nieruchomości – niewyprzedawanie cen-
nych inwestycyjnie działek gminnych 

• rozważne podejmowanie decyzji o kolejnych inwestycjach, przy 
uwzględnieniu stanu finansów i realnych potrzeb i priorytetów

• ograniczenie ponoszonych przez gminę kosztów zadań komunalnych 
(np. odśnieżanie, utrzymanie zieleni, sprzątanie ulic) poprzez zwięk-
szenie wykorzystania możliwości gminnej spółki GPWiK 

• przejrzystość finansów i decyzji władz gminy: regularnie i na bieżąco 
uzupełniany na stronie gminy spis umów wraz z załącznikami

2. FINANSE i MAJĄTEK GMINY
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• analiza potrzeb i rozwiązań w zakresie nowych ujęć wody dla zapewnie-
nia bezpieczeństwa i jakości dostaw wody  

• zwiększenie bezpieczeństwa infrastruktury (rozbudowa monitoringu) 
istniejących ujęć wody i stacji uzdatniania wody

• uzupełnienie sieci wodociągowej o nowe zawory (tam, gdzie jest to wy-
konalne) w celu poprawy jakości wody na końcówce „ślepych” odcin-
ków oraz w celu możliwości odcięcia poszczególnych rejonów w razie 
awarii  

• odwodnienia lokalne (rowy, studnie chłonne) w ramach przebudowy 
dróg lub jako samodzielne zadania

• właściwe bieżące utrzymanie istniejącej infrastruktury odwodnieniowej
• uzupełnienie systemów odwodnienia terenów gminnych, na których wy-

stępują problemy z wodą. Na terenie gminy jest „za dużo wody”, a jed-
nocześnie KPN tej wody potrzebuje do odtwarzania mokradeł w głębi 
Parku (projekt „Kampinoskie Bagna”). Istnieje możliwość koordynacji 
tych potrzeb. Wieloletnie projekty, finansowane ze źródeł zewnętrznych, 
są możliwe do realizacji przy ścisłej współpracy z KPN

4. WODA 

wiązkowy przegląd i ocenę stanu technicznego dróg. Na podstawie tych 
kryteriów we współpracy z sołectwami podejmowane będą decyzje o 
priorytetowych działaniach

• wypracowanie z ZTM Warszawa rozkładu połączeń autobusowych linii 
210, satysfakcjonujących poszkodowane po ostatnich zmianach wsie 
(uzupełnienie podjazdów 210 do Sierakowa o podjazdy do Truskawia, 
szczególnie w godzinach szczytu, więcej kursów do Hornówka)  

• sprawniejsza komunikacja autobusowa w stronę Bemowa, ułatwienie 
dostępu do II linii metra, integracja działań z gminą Stare Babice (w tym 
podział kosztów transportu) i organizatorem transportu (ZTM Warszawa)

• zachowanie I strefy biletowej 
• zwiększenie dofinansowania do biletów długookresowych dla uczniów 

szkół w Izabelinie z rodzin najuboższych, korzystających ze wsparcia 
GOPS. Szukanie rozwiązań dla darmowej komunikacji zbiorowej dla 
uczniów izabelińskich szkół 

• rozwój wewnątrzgminnego transportu lokalnego

• racjonalna i przemyślana modernizacja dróg gminnych, przy uwzględ-
nieniu priorytetów inwestycyjnych dla nowych dróg i stanu technicz-
nego dróg istniejących 

• poprawa jakości dróg gruntowych – wyrównanie i utwardzenie dobrej 
jakości kruszywem, zwiększenie budżetu na te zadania

• bieżące utrzymanie dróg, np. terminowe naprawy po okresie letnim i 
zimowym, zawarcie umów na odśnieżania dróg jeszcze przed sezonem 
zimowym, powrót do zastosowania bardziej ekologicznej mieszanki do 
zmniejszenia oblodzenia (mniejsza zawartość soli, większa zawartość 
piasku) 

• uwzględnienie rozwiązań spowalniających ruch przy projektowaniu 
nowych lokalnych ulic i przebudowie dróg istniejących

• rozwój i przegląd istniejącej infrastruktury rowerowej – integracja no-
wych szlaków rowerowych z planami powiatu

• estetyka wokół dróg: zmniejszenie ilości znaków drogowych, likwi-
dacja słupków w miejscach, gdzie nie są one potrzebne, zieleń (w tym 
drzewa ocieniające drogi tam, gdzie to możliwe), przyjazne, energo-
oszczędne oświetlenie o ciepłej barwie

• doświetlenie przejść dla pieszych – kontynuacja współpracy z powia-
tem przy tym projekcie

• nowe, strategiczne inwestycje drogowe: priorytetem jest budowa drogi 
KZ w Mościskach (na odcinku od 3 Maja do ul. Estrady), odciążają-
cej główną ulicę 3 Maja we wsi i mającej przejąć dużą część ruchu 
samochodowego. Niezbędne planowanie, uzgodnienia i pozyskiwanie 
terenu pod inwestycje może potrwać jeszcze kilka lat. Konieczny jest 
aktywny udział gminy w kształtowaniu nowej drogi w celu uzyskania 
optymalnych rozwiązań dla wyjazdu z gminy w projekcie, za który od-
powiada m. st. Warszawa.

• planowanie nowych dróg z zachowaniem priorytetu dla ruchu lokalne-
go, bez dążenia do włączenia gminy w główny krwiobieg aglomeracji 
(drogi tranzytowe) 

• wypracowanie jasnych, dostępnych publicznie kryteriów remontów i 
modernizacji dróg gminnych w oparciu o wykonywany co 5 lat obo-

3. BIEŻĄCE UTRZYMANIE, ESTETYKA i BUDOWA DRÓG ORAZ    
    TRANSPORT ZBIOROWY
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• ustanowienie w urzędzie gminy „dnia dla mieszkańców” w poniedziałki 
(urząd jest wtedy czynny do 18:00) – ułatwienie bezpośredniego dostępu 
do wójta 

• służebna rola wójta i wicewójta wobec mieszkańców: wójt nie jest wy-
chowawcą, politykiem, agitatorem, celebrytą, tylko urzędnikiem z man-
datem społecznym mieszkańców gminy 

• przejrzysta polityka informacyjna dotycząca planowanych inwestycji  
i spraw finansowo-gospodarczych

• ogólnodostępna (także poza mediami społecznościowymi) możliwość 
zapisania się na wszystkie oferty kulturalno-sportowe dla mieszkańców

• uzupełnienie gminnego miesięcznika „Listy do Sąsiada” o bieżące infor-
macje, dotyczące funkcjonowania i rozwoju gminy; szersze udostępnie-
nie łamów na teksty polemiczne

• przejrzysta, dobrze działająca strona internetowa gminy Izabelin 
• rzetelne wywiązywanie się z obowiązku udzielenia mieszkańcom dostę-

pu do informacji publicznej
• prosty język komunikacji – dążenie do pełnej komunikatywności  

przekazywanych mieszkańcom treści, nawet tych specjalistycznych  
(np. prawnych)

• zwiększenie roli mieszkańców w podejmowaniu decyzji: zachęta  
do tworzenia komitetów społecznych w sprawach budzących emocje  
i kontrowersje społeczne, respektowanie mandatu społecznego inicjatyw 
społecznych

• przejrzysty system konsultacji społecznych i respektowanie woli miesz-
kańców 

• włączenie głosu sołtysów i rad sołeckich  w proces formalnego uzgadnia-
nia planowanych w sołectwie inwestycji gminnych

• respektowaniu przez wójta i Radę Gminy woli mieszkańców poszcze-
gólnych sołectw, wyrażonej w formie uchwały Zebrania Wiejskiego

• sołtysi i radni gminy jako autentyczni rzecznicy mieszkańców

6. KOMUNIKACJA Z MIESZKAŃCAMI 

• podwyższenie poziomu nauczania w szkole: 
UCZNIOWIE

1. zajęcia wyrównawcze dla słabszych uczniów z wykorzystaniem in-
nych niż tradycyjne metod nauczania, z ewentualnym wsparciem 
psychologa i asystenta nauczyciela 

2. zorganizowanie zajęć adresowanych do uczniów zdolnych; zwięk-
szenie ich udziału w ogólnopolskich olimpiadach przedmiotowych 
i konkursach ogólnopolskich 

3. wprowadzenie elementów logiki i programu „Myśląca klasa”
4. podniesienie wśród uczniów świadomości własnej odpowiedzial-

ności za swoją edukację
5. kształtowanie samodzielności i własnej aktywności podczas ucze-

nia się
6. umiejętne wprowadzanie już w przedszkolu i klasach 0–3 podsta-

wowych pojęć matematycznych
NAUCZYCIELE

1. dodatki motywacyjne dla nauczycieli 
2. ograniczenie rotacji kadry nauczycielskiej 
3. wsparcie finansowe ze strony gminy w rozwijaniu kompetencji  

zawodowych nauczycieli  
• wypracowanie skutecznego sposobu zwiększenia roli rodziców  

w podejmowaniu decyzji dotyczących szkoły 
• przegląd oferty wyżywienia w szkołach i przedszkolach (wskazania 

dietetyczne, jadłospisy), a także logistyki i systemu pracy (np. rota-
cja miejsc pracy) pracowników Gminnej Stołówki w przedszkolach  
i szkołach

• przywrócenie w szkole gimnastyki korekcyjnej
• przeciwdziałanie  przemocy i stosowaniu używek
• integracja i szeroka współpraca szkół i przedszkoli z Towarzystwem 

Opieki nad Ociemniałymi, KPN i CKI

5. SZKOŁA I PRZEDSZKOLA
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Bezpieczeństwo

• zwiększenie aktywności działań policji (częstsze patrole) i dostępno-
ści dzielnicowych – mamy nowy posterunek, ale nie wykorzystujemy  
w pełni jego możliwości 

• zwiększenie bezpieczeństwa w otoczeniu szkół
• utworzenie systemu powiadamiania mieszkańców (np. informowanie  

o braku wody, prądu)

Kultura, edukacja i sport

• rozszerzenie oferty programowej i wykorzystanie potencjału CKI
• zwiększenie oferty kulturalnej i edukacyjnej dla młodzieży – koncerty, 

zajęcia przygotowujące do egzaminu ósmoklasisty czy matury
• przywrócenie imprez towarzyskich, bali ostatkowych, andrzejkowych, 

walentynkowych 
• wykorzystanie istniejącej infrastruktury sportowej – rozszerzenie  

oferty zajęć sportowych dla mieszkańców i szkół, a także zwiększenie 
oferty komercyjnej. Integracja działalności Rysia Izabelin z funkcjono-
waniem  CKI 

• wspólna z KPN dywersyfikacja ruchu turystycznego: rozproszenie 
go na inne wejścia do Parku niż najpopularniejsza dziś końcówka  
ul. 3 Maja w Truskawiu

• polityka historyczna, wzmacnianie tożsamości lokalnej – aktywne 
wsparcie gminy dla inicjatyw stowarzyszeń, mieszkańców, sołectw

Opieka żłobkowa 

• rozwijanie opieki żłobkowej w gminie – zwiększenie wartości bonu 
żłobkowego, czyli dofinansowania prywatnych usług żłobkowych dla 
rodziców dzieci, dla których nie starczyło miejsc w gminnym klubie 
malucha

7. POTRZEBY MIESZKAŃCÓW
Zdrowie 

• rozszerzenie oferty specjalistów, zwiększenie dostępności ośrodka zdrowia 
• zwiększenie dostępności usług psychologicznych 

Polityka senioralna 

• pakiet usług medycznych dla seniorów w izabelińskich przychodniach
• zajęcia gimnastyczne dla seniorów w gminie z podziałem na grupy we-

dług poziomu sprawności; zorganizowanie transportu na zajęcia dla 
członków grup, wymagających takiej pomocy 

• zagwarantowanie stałego miejsca spotkań dla seniorów 
• zwiększenie środków budżetowych na aktywizację środowiska seniorów
• bezpłatna pomoc seniorom w wypełnianiu dokumentów (do urzędu skar-

bowego, ZUS) 

Pomoc społeczna  

• rozszerzenie wsparcia dla mieszkańców i rodzin korzystających z po-
mocy GOPS o ofertę darmowych zajęć i wydarzeń kulturalnych w CKI

• aktywizacja beneficjentów pomocy społecznej i najemców lokali komu-
nalnych, np. poprzez udział w pracach komunalnych w gminie 

• pomoc najemcom lokali komunalnych w spłacie zadłużenia wobec gmi-
ny poprzez ofertę pracy przy zasobie komunalnym gminy lub pomoc 
seniorom

Działalność gospodarcza  

• aktualizacja uchwały krajobrazowej; przegląd jej zapisów pod kątem za-
strzeżeń zgłaszanych przez przedsiębiorców 

• uczciwa konkurencja w handlu detalicznym na terenie gminy – wprowa-
dzenie opłat za powierzchnię handlową i media we wszystkich udostęp-
nianych przez gminę miejscach handlu

• poprawa stanu dróg i estetyki strefy przemysłowej
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KANDYDAT NA WÓJTA
GMINY IZABELIN

Szanowni Mieszkańcy Gminy Izabelin, Dro-
dzy Sąsiedzi, nazywam się Mateusz Milej.

Mam 40 lat, od urodzenia mieszkam  
w Truskawiu. Moja najbliższa rodzina miesz-
ka tu od pokoleń, a pozostała jej część żyje  
w okolicznych miejscowościach położonych 
wokół Puszczy Kampinoskiej.

Tutaj we wrześniu 2012 założyłem  
rodzinę z żoną Katarzyną. Córka Izabela 
chodzi do izabelińskiej szkoły, a syn Krzysz-
tof – do gminnego przedszkola. Mieszkamy  
w moim rodzinnym, trzypokoleniowym domu 
w Truskawiu.

Ukończyłem studia inżynierskie, 
a następnie magisterskie na kierunku  
budownictwo ogólne w Wojskowej Aka-
demii Technicznej. Od blisko 17 lat pra-
cuję w jednostkach samorządu terytorial-
nego. W latach 2007–2020 pracowałem  
w Urzędzie Gminy Izabelin, z którym na własną 
prośbę pożegnałem się jako zastępca kierow-
nika Wydziału Rozwoju i Bieżącego Utrzyma-
nia. Przez te 13 lat zajmowałem się przygo-
towaniem i realizacją inwestycji, gospodarką 
komunalną związaną z bieżącym utrzyma-
niem gminy, w tym zarządzaniem siecią dróg 
gminnych, organizacją komunikacji zbiorowej 
oraz – pośrednio – zagadnieniami związanymi  
z ochroną środowiska. Od 2020 r. pracuję w Sta-
rostwie Powiatu Warszawskiego Zachodniego  
w Ożarowie Mazowieckim jako główny 
specjalista w strukturach Wydziału Inwe-
stycji, Zamówień Publicznych i Admi-
nistracji. Zajmuję się administrowaniem  
i utrzymaniem budynków starostwa. Nowa 
praca pozwoliła mi nawiązać współpracę  
i kontakty z szerokim gronem pracowników 
Starostwa i powiatowych jednostek organiza-
cyjnych. 

Praca urzędnika samorządowego to moje 
naturalne środowisko. Lubię tę wymagającą 
wiedzy merytorycznej i szacunku dla ludzi 
pracę. Rozumiem jej sens, zasady i cele stawia-
ne na kolejnych szczeblach samorządowych.  

W latach 2016–2019 byłem człon-
kiem Rady Sołeckiej Truskawia. Służy-
łem tam swoją wiedzą, zajmując się m.in.  
planowaniem i wydatkowaniem środków  
z funduszu sołeckiego.

Nie należę i nie należałem do żadnej partii 
politycznej. 

Moje dotychczasowe 40 lat życia  
w Truskawiu i zmiany, jakie zaszły przez 
niemal 30 lat istnienia gminy Izabelin, 
przekonują mnie, że to jeden z najcenniej-
szych obszarów aglomeracji warszawskiej. 
Z jednej strony żyjemy w obszarze zurba-
nizowanym i  korzystamy z jego wygód  
i szans na rozwój, a z drugiej – znajdu-
jemy się na łonie przyrody, pozwalającej 
złapać głęboki oddech i zrobić sobie prze-
rwę od tempa wciąż pędzącego, miejskie-
go świata. Uważam, że za wszelką cenę 
powinniśmy utrzymać tę równowagę, zacho-
wując wiejski charakter naszej gminy i nie 
dążąc do włączenia jej w główny krwiobieg  
aglomeracji. Niektórych zmian nie powstrzy-
mamy i wiadomo, że przy granicy z War-
szawą coraz bardziej będziemy się zrastać  
z miastem, ale możemy rozważnie starać  
się sterować kierunkiem i tempem tych zmian  
i przede wszystkim walczyć o komfort życia 
wszystkich mieszkańców. W naszej gminie nie 
ma wsi lepszych i gorszych, ulic wartych za-
chodu i ulic straconych. Liczy się głos miesz-
kańców. Wszyscy są ważni. 

MATEUSZ
MILEJ

KANDYDAT NA WÓJTA GMINY GMINY IZABELIN
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SIÓDEMKA

1. ul. 3 Maja – zadbanie o sprawną organizację prac i ob-
jazdów podczas przebudowy skrzyżowania ul. 3 Maja  
z ul. Estrady; reprezentowanie interesów mieszkańców wo-
bec wykonawcy inwestycji podczas przebudowy skrzyżo-
wania i ulicy oraz po zakończeniu inwestycji

2. ul. Sikorskiego – podjęcie rozmów z jednostkami samorzą-
du terytorialnego nt. zmiany przebiegu drogi wojewódzkiej 
i dzięki temu obniżenie kategorii drogi dla ul. Sikorskiego 
na odcinku od ul. Postępu. Rewizja przyjętych rozwiązań 
przebudowy ulicy i skrzyżowania z ul. 3 Maja wspólnie  
z mieszkańcami (efektywność, bezpieczeństwo, sprawy 
własnościowe); przebudowa ulicy, chodnik dla pieszych 

3. właściwe bieżące utrzymanie dróg gruntowych  
(np. ul. Chabrowa, Kwitnąca, Białych Bzów, Jaśminowa, 
Modrzewiowa, Słonecznikowa) 

4. poprawa estetyki poprzez zazielenienie nowych ulic we wsi
5. intensywne działania w celu realizacji w pierwszej kolej-

ności drogi KZ na odcinku po północnej stronie 3 Maja  
(od ul. 3 Maja do ul Estrady)

6. strefa przemysłowa – poprawa stanu dróg i estetyki strefy, 
w tym wykonanie nasadzeń separującej zieleni na gmin-
nych terenach między strefą przemysłową a strefą miesz-
kalną wsi

7. świetlica wiejska – współpraca z sołectwem przy planowa-
niu i realizacji budowy

DLA MOŚCISK
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MOŚCISKA / LASKI
OKRĘG NR 1

Nazywam się Elżbieta Sawińska, uro-
dziłam się w Laskach – niektórzy 
może pamiętają jeszcze, że w Laskach 
przez wiele lat funkcjonowała po-
rodówka. Od urodzenia mieszkam  
w Mościskach w wielopokoleniowym 
domu: razem z mamą, córką, zięciem  
i dwiema wnuczkami. Mam dwoje dzie-
ci i troje wnucząt. Moja rodzina żyje  
w Mościskach z dziada pradziada. Dzia-
dek Wiktor Oracz przez wiele lat był soł-
tysem Mościsk, ojciec – radnym sołeckim. 

Mam wykształcenie średnie. Jestem już 
na emeryturze, ale cały czas pracuję – jako 
pracownik cywilny w Komendzie Głów-
nej Policji.

Uwielbiam kwiaty, musicale i operetkę.
Podobnie jak mój dziadek i ojciec 

pracuję na rzecz mojej wsi – od kil-
kunastu lat jestem radną sołecką Mo-
ścisk. Byłam także przewodniczącą 
Rady Rodziców w szkole podstawo-
wej przy ul. Arkuszowej, zwanej szkołą  
w Mościskach.

W ostatnich latach wiele się mówi  
w naszej gminie o konsultacjach spo-
łecznych z mieszkańcami. Tymczasem  
w najważniejszych dla nas sprawach na-

szej własności i podstawowego komfortu 
życia często nikt się z nami nie kontaktuje. 
Identyfikuję się z mieszkańcami Mościsk, 
którzy w sprawach dużych inwestycji 
gminnych czują się pomijani, tak jakby te 
inwestycje nie przebiegały pod ich domami 
i nie miały ingerować w ich własność. Wie-
lu z nas ma być lub już zostało wywłaszczo-
nych z części swoich działek, a dowiaduje 
się o tym już po fakcie lub od sąsiadów,  
z którymi akurat rozmawiano. To rzecz, 
którą absolutnie trzeba zmienić. Wiem, 
że pewnych zmian nie unikniemy  
i że Mościska czeka kilka dużych inwesty-
cji drogowych, ale można je przeprowa-
dzić w poszanowaniu mieszkańców, nawet 
jeśli rozmowy z nimi będą bardzo trudne, 
a decyzje nie zawsze po ich myśli.

Moje doświadczenie administra-
cyjne i społeczne, a także społeczni-
kowski duch i doskonała znajomość 
ludzi i terenu przywarszawskiej czę-
ści naszej gminy może przyczynić się 
do usprawnienia pracy Rady Gminy  
w sprawach gospodarczo-finansowych, 
a także do skutecznego działania w kon-
taktach z mieszkańcami, w tym także  
z seniorami.    

ELŻBIETA MAŁGORZATA
SAWIŃSKA

KANDYDATKA NA RADNĄ GMINY IZABELIN
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SIÓDEMKA
DLA LASEK

1. właściwe bieżące utrzymanie dróg 
2. towarzystwo Opieki nad Ociemniałymi – współpraca  

w realizacji projektów w gminie i na wyższych szczeblach 
samorządowych i zacieśnienie współpracy, np. wspólne 
uporządkowanie we współpracy z KPN terenu parkingu  
leśnego przy 3 Maja / Partyzantów w celu uregulowania ru-
chu turystycznego. Działka należy do TONO, ale znajduje 
się w granicach KPN. 

3. dbałość o bieżące utrzymanie cmentarza komunalnego  
i jego otoczenia, w tym dojazdu (Dolina Jozafata) 

4. zapewnienie sołectwu Laski dostępu do obiektów Ryś Iza-
belin w celu organizacji własnych spotkań i wydarzeń

5. przebudowa ul. Wieczorka za ul. Brzozową: zapewnienie 
dobrej infrastruktury drogowej do obiektów sportowych; 
przebudowa ul. Brzozowej na odcinku od ul. Południowej 
do ul. Podleśnej; przebudowa ul. Młodzieżowej

6. zagwarantowanie funkcjonowania i rozwój oferty parkin-
gowej w rejonie przedszkola

7. estetyka i funkcjonalność ul. 3 Maja – likwidacja szpecą-
cych słupków i niepotrzebnych znaków drogowych, zieleń, 
poprawa funkcjonalności i bezpieczeństwa ścieżki rowero-
wej na wysokości ronda
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LASKI
OKRĘG NR 2

Nazywam się Radosław Roszczyk, mam 
30 lat, jestem żonaty, od niedawna speł-
niam się w roli ojca.

W Laskach mieszkam od urodzenia, 
tutaj znajduje się mój dom rodzinny. 

Ukończyłem Uniwersytet Kardyna-
ła Stefana Wyszyńskiego  na kierunku  
administracja, ze specjalizacją e-admini-
stracja. 

Prowadzę własną działalność go-
spodarczą – sklep w Laskach przy  
ul. 3 Maja. Sklep ten założyli moi rodzi-
ce przeszło 30 lat temu, a ja razem z nimi 
prowadzę go od 10 lat.

Laski to dla mnie całe życie:  
od wspomnień z dzieciństwa po dzień 
dzisiejszy. Tutaj pobraliśmy się z żoną.  
Z Laskami wiążę swoją przyszłość.

Wspomniany przeze mnie rodzinny 
sklep jest częścią laseckiej społeczności. 
Odwiedzający nas klienci to nie twarze,  
o których zaraz zapomnimy, ale nasi są-
siedzi, przyjaciele, rodzina. To ludzie, 
którzy wchodzą do sklepu z uśmiechem 
na „dzień dobry”, machają na przywitanie  
z drugiej strony ulicy, z którymi zawsze 
zamienimy choć słowo.

Z prowadzeniem sklepu połączy-
łem swoją pasję, jaką są rośliny. Kwiaty 
ogrodowe, krzewy ozdobne to mój ko-
nik. Zawsze z niecierpliwością czekam  
na rozpoczęcie sezonu ogrodowego, 
wówczas moja praca staje się moim  
hobby. 

Dla laseckiej społeczności i wię-
zów sąsiedzkich zacząłem interesować  
się sprawami sołectwa. Podczas rozmów 
z klientami niejednokrotnie słuchałem, 
czego ludziom brakuje, co się im podo-
ba i nie podoba, jakie są ich problemy  
i bolączki związane z ich wsią. Posta-
nowiłem zacząć działać w tym kierun-
ku i tak trafiłem do Stowarzyszenia  
7 Sołectw – Izabelin. 

Moje umiejętności organizacyjne  
i wiedza z zakresu administracji,  
a także doświadczenie lokalnego przed-
siębiorcy przyczynią się, mam nadzieję,   
do usprawnienia współpracy z przedsię-
biorcami naszej gminy. Współpraca ta bę-
dzie potrzebna do wypracowania lepszych 
niż dziś rozwiązań uchwały krajobrazo-
wej, mocno ograniczającej możliwości re-
klamy własnej działalności gospodarczej. 

RADOSŁAW 
ROSZCZYK

KANDYDAT NA RADNEGO GMINY IZABELIN
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LASKI
OKRĘG NR 3

Nazywam się Słąwomir Kurzepa, mam 32 lata. 
Od urodzenia mieszkam w Laskach. Wieś ta 
znaczy dla mnie i mojej rodziny bardzo wiele, 
ponieważ mieszkamy tu od pokoleń i od po-
koleń czynnie angażujemy się w jej rozwój.

 Dziadkowie wraz z rodzicami całe swoje 
dorosłe życie związali z Zakładem dla Nie-
widomych w Laskach. Swoją pracę na rzecz 
tej placówki traktowali nie tylko w katego-
riach czysto zawodowych. Była to dla nich 
swojego rodzaju misja, służba i powołanie. 
Ja także niejednokrotnie angażowałem się  
w pomoc dla ośrodka jako wolontariusz.

 Mama przez wiele lat była wychowaw-
czynią niewidomych dzieci, obecnie jest 
na emeryturze. Mój tata natomiast pracuje  
w Zakładzie jako specjalista urządzeń gazo-
wych po dziś dzień, nierzadko także po go-
dzinach. Jestem pełen podziwu dla jego od-
dania. Zmęczenie fizyczne czy późna pora 
nie stanowią dla niego problemu – zawsze  
w tempie ekspresowym pojawia się na miejscu 
awarii. I właśnie takie cechy we mnie zaszcze-
piono: pracowitość, oddanie, poczucie misji, 
wrażliwość na ludzką krzywdę i patriotyzm 
lokalny.

 Ukończyłem studia na kierunkach: 
Bezpieczeństwo Wewnętrzne na SWPS  
(I stopień) oraz Bezpieczeństwo Narodo-
we na WAT (II stopień). Krótko po uzy-
skaniu dyplomu magistra podjąłem pracę  

w Urzędzie Gminy Izabelin. Pracowałem  
w Kancelarii, która później przekształciła się 
w Biuro Obsługi Mieszkańca. Dodatkowo zaj-
mowałem się porządkowaniem dokumentacji 
w Archiwum Zakładowym. Łącznie przepra-
cowałem w Urzędzie Gminy Izabelin ponad  
6 lat. Odszedłem na własną prośbę, aby roz-
wijać się zawodowo. Pracuję w Szkole Głów-
nej Handlowej, gdzie zajmuję się systemem 
Elektronicznego Zarządzania Dokumentacją 
(EZD).

Wykonywana przeze mnie praca urzędni-
ka samorządowego polegała w dużej mierze 
na kontaktach z interesantami, dzięki czemu 
poznałem znaczną część mieszkańców naszej 
gminy. Znam zasady funkcjonowania samo-
rządów lokalnych i specyfikę działania naszej 
gminy. Przywiązanie do rodzinnej miejsco-
wości i naszej gminy, a także pracowitość, su-
mienność, odpowiedzialność i poczucie misji 
z pewnością pomogą mi w wykonywaniu pra-
cy radnego gminy. Również nabyte przez lata 
pracy w izabelińskim urzędzie doświadczenie  
i wiedza pozwolą mi podejmować potrzeb-
ne i celowe dla naszej gminy inicjatywy.  
Ze swej strony gwarantuję chęć dialo-
gu, zaangażowanie i otwartość na pomy-
sły członków naszej lokalnej społeczności,  
a także pracę nad poprawą bezpieczeństwa 
mieszkańców i gminnej infrastruktury.

SŁAWOMIR TADEUSZ
KURZEPA

KANDYDAT NA RADNEGO GMINY IZABELIN
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SIÓDEMKA
DLA IZABELINA B

1. właściwe bieżące utrzymanie dróg
2. odwodnienie terenów sołectwa, w szczególności rejonów 

ul. Bohaterów Kampinosu i ul. Rzędziana
3. przebudowa ul. Jana Kazimierza z wydzielonym chodni-

kiem i ścieżką rowerową
4. uspokojenie ruchu na wjeździe od strony Starych Babic 

(skrzyżowanie Sienkiewicza / Izabelińskiej / Jana Kazimie-
rza / Charłampa) zgodnie z wolą mieszkańców

5. sprawa łącznika w południowej części lasu Hornówek – 
Izabelin B – przegląd Planu Zrównoważonej Mobilności 
i niewprowadzanie rozwiązań sprzecznych z wolą miesz-
kańców Hornówka i Izabelina B

6. bezpieczna i komfortowa droga dla dzieci dojeżdżających 
rowerami do szkół przez ul. Kołłątaja (poprawa stanu na-
wierzchni w ramach bieżących prac utrzymaniowych)

7. postawienie 3 zaległych wiat przystankowych, na które 
gmina otrzymała w 2020 r. i 2021 r. środki z funduszu so-
łeckiego
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IZABELIN B 
OKRĘG NR 4

Nazywam się Gabriela Kwiatkowska, jestem 
mężatką, matką dwóch dorosłych synów i bab-
cią dwóch wnuków.

Od 30 lat mieszkam z mężem w Izabe-
linie B. To tu znaleźliśmy spokój i wytchnie-
nie po latach mieszkania w blokowisku,  
tu odpoczywamy po pracy. Wspólnie dbamy 
o nasz dom i ogród – nasze małe miejsce na 
Ziemi. Od wielu lat synowie już z nami nie 
mieszkają, jednak często odwiedzają nas wraz 
z rodzinami, traktując nasz dom jak rodzinne 
gniazdo.

Z wykształcenia jestem chemikiem ana-
litykiem. Pracowałam w Zakładzie Radio-
biologii i Radiochemii Wojskowego Insty-
tutu Higieny i Epidemiologii. Po urodzeniu 
dzieci nie wróciłam już do pracy zawodowej. 
Po kilku latach stworzyłam własną firmę 
odzieżową. Zatrudniałam ok. 35 osób. Pra-
ca z takim zespołem wymagała merytorycz-
nej wiedzy, umiejętności organizacyjnych  
i indywidualnego podejścia do każdego pra-
cownika. Po 3 latach prowadzenia własnej 
działalności zostałam wiceprezesem organi-
zacji zrzeszającej 130 firm podobnej wielkości.

Własną firmę prowadziłam 30 lat, a od 2015 
r. jestem na emeryturze. Dzięki temu mam 
więcej czasu dla siebie i bliskich. Aktywnie 
włączyłam się w życie naszej lokalnej wspólno-
ty w sołectwie. Jestem przewodniczacą Rady 
Sołeckiej Izabelina B. To również ciekawe wy-
zwanie: kontakty z mieszkańcami i próby roz-
wiązywania problemów naszej społeczności. 
Czynnie uczestniczę w zebraniach, piknikach  
i innych wydarzeniach w sołectwie. Bra-

łam również udział w protestach prze-
ciwko budowie PSZOK-u na Mokrych 
Łąkach oraz pracach niezależnego, powoła-
nego przez Zebrania Wiejskie poszczegól-
nych sołectw Międzysołeckiego Zespołu  
do spraw PSZOK-u. Jestem również prezesem 
Stowarzyszenia LEX UNA, zajmującego się 
monitorowaniem przestrzegania prawa przez 
organy gminy.

Moje zainteresowania to w dużej mierze 
sprawy społeczne. Zawsze interesowałam się 
losami ludzi, nie tylko tych mi najbliższych.  
Z dużym zainteresowaniem śledzę wydarzenia 
i komentarze dotyczace spraw lokalnych, kra-
jowych i międzynarodowych. Nic jednak nie 
zastąpi spotkań z bliskimi mi ludźmi, przyja-
ciółmi i znajomymi.

Moją ogromną pasją są książki, które to-
warzyszą mi zawsze, w domu i na urlopie. 
Czytaniu poświęcam wiele czasu. Relaksuję 
się, słuchając dobrej muzyki. Bardzo lubię 
spędzać wolny czas na długich spacerach lub 
wycieczkach rowerowych po Puszczy Kamp-
noskiej. Jeżdżę na nartach, bardzo lubię pły-
wać. Uczestniczę w sołeckich zajęciach gimna-
stycznych.

Co mogę zaoferować naszej gmi-
nie? Przede wszystkim moje umiejętno-
ści analityczne i organizacyjne. Jako spo-
łecznik, przewodnicząca Rady Sołeckiej  
i współzałożycielka Stowarzyszenia 7 Sołectw 
Izabelin wiem też, jak ważna jest umiejęt-
ność współpracy kompletnie różnych ludzi, 
jeśli umieją oni razem zdefiniować sobie swój 
wspólny cel. 

GABRIELA ALICJA
KWIATKOWSKA

KANDYDATKA NA RADNĄ GMINY IZABELIN
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IZABELIN B 
OKRĘG NR 5

Nazywam się Grzegorz Sinicyn, mam 
55 lat. Od ponad 30 lat mieszkam  
w Izabelinie B. Spędziłem tutaj większość 
mojego dorosłego życia, tu założyłem rodzi-
nę i wychowaliśmy z żoną dwóch wspania-
łych synów. Przez wiele lat tworzyliśmy wraz  
z moimi rodzicami wielopokoleniową, zgra-
ną rodzinę. Wielu sąsiadów pamięta zapew-
ne zarówno mojego tatę, jak i nieodżałowa-
ną mamę – Annę Sinicyn, lekarza pediatrę, 
która bezinteresownie pomagała dzieciom,  
a często także dorosłym pacjentom.

Z wykształcenia jestem hydrologiem. Swo-
ją zawodową pasję rozwijam w Politechnice 
Warszawskiej, w której jestem wykładowcą 
nieprzerwanie od uzyskania tytułu dokto-
ra nauk technicznych w 1998 roku. Zajmuję 
się inżynierią i ochroną środowiska. Specja-
lizuję się w zagadnieniach hydrologicznych 
– w szczególności dotyczących modelowa-
nia matematycznego wód podziemnych – 
oraz wykorzystaniem systemów informacji 
przestrzennej (GIS) na potrzeby projektów 
dotyczących środowiska. Pełniłem funkcje 
zastępcy dyrektora Instytutu Systemów In-
żynierii Środowiska, prodziekana ds. stu-
diów, kierownika studiów podyplomowych 
„Informatyka i zarządzanie w ochronie śro-
dowiska” (których absolwentów mieliśmy  
w Urzędzie Gminy Izabelin) oraz kierow-
nika projektu dydaktycznego „Wody pod 
presją”. Obecnie prowadzę Zespół Gospo-

darki Wodnej i Hydrologii. Jestem też ko-
ordynatorem międzynarodowych studiów 
magisterskich wspólnego dyplomowania 
„EuroAquae” (współpraca z 4 europejskimi 
uniwersytetami z Francji, Niemiec, Wiel-
kiej Brytanii i Hiszpanii). Brałem udział  
w wielu projektach badawczych finanso-
wanych ze środków zagranicznych i krajo-
wych (NCN, NCBiR, Fundusze Norweskie),  
a także prowadzonych we współpracy  
z przemysłem (m.in. KGHM Polska Miedź, 
KWB Konin, Celsa „Huta Ostrowiec”).

Hobbystycznie trenujemy razem z żoną ta-
niec towarzyski w Centrum Kultury Izabelin  
i często występujemy na różnych gminnych 
imprezach. Na zajęciach z tańca spotkałem 
wielu wspaniałych ludzi, z którymi razem 
dzielimy tę pasję.

Chciałbym wykorzystać swoje doświad-
czenie zawodowe dla naszej gminy, która po-
trzebuje wielu mniejszych i większych inwe-
stycji infrastrukturalnych, w tym dotyczących 
gospodarki wodnej. Szczególnie bliskie są mi 
sprawy odwodnieniowe – niepodejmowane  
w gminie na poziomie strukturalnym od wie-
lu lat. Wszelkie inwestycje w obszarze otuliny 
parku narodowego wymagają dużej rozwagi  
i specjalistycznej wiedzy, poszanowania przy-
rody i ścisłej współpracy z KPN. Moja wiedza,  
a także szerokie kontakty ze specjalistami  
w dziedzinie hydrologii na pewno będą po-
mocne w rozwiązaniu tego problemu.

GRZEGORZ IGOR
SINICYN
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SIÓDEMKA
DLA HORNÓWKA

1. komunikacja autobusowa – znalezienie rozwiązań dla po-
prowadzenia komunikacji lokalnej przez całą ul. Kurow-
skiego; usprawnienie komunikacji z Warszawą poprzez 
działania zmierzające do egzekwowania planowego kurso-
wania autobusów z Warszawy i do Warszawy

2. właściwe bieżące utrzymanie dróg; usprawnienie i właści-
we bieżące utrzymanie odwodnienia rejonu ulic Sadowej 
Pietkiewicza i Działkowej

3. ul. Kurowskiego – uspokojenie ruchu, zagospodarowanie 
ulicy zgodnie z wolą mieszkańców (np. ławki, roślinność 
i zacienienie ulicy kilkoma drzewami wzdłuż pasa drogo-
wego)

4. ul. Rolna – przebudowa drogi. Stworzenie przestrzeni przy-
jaznej dla pieszych

5. przegląd rozwiązań proponowanych na skrzyżowaniu  
ul. Fedorowicza i Kurowskiego oraz na ul. Fedorowicza, 
przebudowa ul. Fedorowicza we współpracy z powiatem, 
infrastruktura piesza i rowerowa 

6. bezpieczeństwo dzieci w drodze do szkoły i wokół szkoły: 
ul. Działkowa – dostosowanie dla ruchu pieszego; regular-
ne kontrole policji na górce przy małej szkole w celu utrzy-
mania porządku publicznego. Sprawa łącznika w południo-
wej części lasu Hornówek – Izabelin B – przegląd Planu 
Zrównoważonej Mobilności i niewprowadzanie rozwiązań 
sprzecznych z wolą mieszkańców Hornówka i Izabelina B 

7. zagospodarowanie rekreacyjnego terenu sołeckiego (m.in. 
ogólnodostępny przez cały dzień plac zabaw) oraz placu 
przy budynku po rehabilitacji w dni robocze (w soboty od-
bywa się tam Ryneczek) i otwarcie go na potrzeby miesz-
kańców, w tym udostępnienie strefy parkingowej, potrzeb-
nej np. podczas zebrań w dużej szkole
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HORNÓWEK
OKRĘG NR 6

Nazywam się Zbigniew Wołosz, mam 64 
lata, jestem żonaty, mam dwoje dzieci  
i troje wnucząt.

Jestem inżynierem elektrykiem,  
w zawodzie pracuję od 1983 r., od kil-
kunastu lat zajmuję się też dodatko-
wo automatyką. Pracuję przy budowie, 
uruchamianiu i serwisie dużych i ma-
łych obiektów przemysłowych. Charak-
ter mojej pracy wymaga umiejętności  
organizacji pracy, logistyki oraz niekon-
wencjonalnych sposobów rozwiązywania 
problemów.

Moi rodzice sprowadzili się  
do Izabelina w latach 50. Do połowy lat 
60. mama pracowała w tutejszej szko-
le jako nauczycielka, a tata do począt-
ku lat 70. był lekarzem weterynarii, 
m.in. na terenie Izabelina. Po kilku la-
tach wyprowadziliśmy się do Starych  
Babic, a potem do Warszawy. Z Izabeli-
nem byliśmy związani przez sąsiadów, 
dalszą rodzinę i działkę rekreacyjną. Sta-
łym mieszkańcem Hornówka jestem od 
2015 r.

Od samego początku włączyłem się  
w sprawy naszej społeczności. Rozno-
siłem m.in. egzemplarze ostatnich nu-

merów lokalnego kwartalnika „Wspól-
na Sprawa”. Współpracowałem też  
z p. Elżbietą Zientarzewską, która była 
inicjatorką ufundowania z funduszu so-
łeckiego tablicy upamiętniającej miesz-
kańców Hornówka zamordowanych 
w czasie II wojny światowej. Niestety, 
wykonana już dość dawno temu tabli-
ca cały czas czeka na zamontowanie 
na pętli. W 2021 r. zaangażowałem się  
w działalność Międzysołeckiego Ze-
społu ds. PSZOK-u, do którego zo-
stałem delegowany przez Zebranie 
Wiejskie Hornówka. Uczestniczyłem  
w tworzeniu Stowarzyszenia 7 Sołectw – 
Izabelin.

Latem pływam po Mazurach własną 
małą żaglówką, a w zimie jeżdżę z rodziną 
na nartach. Przez cały rok uczestniczymy 
z żoną w zajęciach tańca towarzyskiego 
dla par w Centrum Kultury Izabelin.

Jako inżynier myślę systemowo, dla-
tego interesują mnie zagadnienia infra-
struktury gminnej, w tym drogi, media  
i transport publiczny. Bardzo ważny jest 
też dla mnie temat pielęgnowania lokalnej 
historii.

ZBIGNIEW WALDEMAR
WOŁOSZ
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HORNÓWEK
OKRĘG NR 7

Nazywam się Sebastian Milej, w Hornówku 
mieszkam od urodzenia, tak jak moja rodzi-
na, która od kilku pokoleń zamieszkuje naszą 
gminę. 

Dziadek Bolesław instalował sieć tele-
foniczną w gminie, Tata Mirosław jest elek-
tronikiem, który w przeszłości prowadził  
w Hornówku swój warsztat. Mama Urszula jest 
wieloletnim pracownikiem samorządowym. 

Mam 38 lat i od prawie 3 lat jestem szczę-
śliwym mężem ukochanej żony Ani, która jest 
moim najlepszym przyjacielem, powiernikiem 
i kibicem. 

Z zawodu jestem adwokatem, ukończyłem 
wydział Prawa i Administracji Uniwersytetu 
Warszawskiego. 

Świat wielkich korporacji nigdy nie był 
moim żywiołem. Zawsze chciałem prowadzić 
własną kancelarię i zajmować się sprawami 
ludzi z sąsiedztwa, którzy potrzebują przepro-
wadzenia ich przez trudne sprawy spadkowe, 
rodzinne, własnościowe czy wsparcia prawne-
go w bieżącym prowadzeniu lokalnego przed-
siębiorstwa. 

Od dziecka jestem związany z lokalną spo-
łecznością, dlatego to właśnie Hornówek wy-
brałem na siedzibę swojej kancelarii. Drugie 
biuro mam w Piastowie, a swój czas zawodowy 
dzielę na obsługę klientów z obu miejscowości 
i ich okolic. 

W życiu prywatnym lubię żartować, tań-
czyć (kilkanaście lat trenowałem taniec towa-
rzyski), czytać fantastykę i podróżować. 

Razem z żoną cenimy sobie bardzo czas 
spędzany z rodziną, która jest dla nas naj-
wyższą wartością. Jestem dumny i szczęśliwy, 
że nasze rodziny są bardzo zżyte i sporo cza-
su spędzamy wspólnie na dużych rodzinnych 
spotkaniach i wyjazdach.

Hornówek to mój dom, w którym się wy-
chowałem i wyrosłem. Wierzę, że działając  
w Stowarzyszeniu 7 Sołectw – Izabelin, mogę 
pomóc uczynić to miejsce bardziej wyjątko-
wym.  

Wykształcenie prawnicze i doświad-
czenie zawodowe, umiejętność rozmowy  
z ludźmi i reprezentowania ich interesów  
to kapitał, który pomoże mi przysłużyć się 
lokalnej społeczności w wykonywaniu man-
datu radnego. Będzie ono również przydatne  
w monitorowaniu pod względem zgodności 
z przepisami prawa gminnych przedsięwzięć 
czy zawieranych przez gminę umów. Nasza 
gmina potrzebuje kompetentnych radnych, 
którzy potrafią pracować zespołowo, a także 
odznaczają się wiedzą i umiejętnościami, po-
zwalającymi jak najlepiej realizować potrzeby 
wspólnoty, którą reprezentują. W taki sposób 
chciałbym wykonywać swój mandat, jeśli ob-
darzą mnie Państwo swoim zaufaniem. 

SEBASTIAN KAMIL
MILEJ
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HORNÓWEK
OKRĘG NR 8

Nazywam się Mariusz Januszko, 
mam 46 lat, mieszkam tu od urodze-
nia: do 1985 r. w Sierakowie, a później  
w Hornówku, który jest moim prawdziwym 
domem. Mieszkam tu z moją ukochaną żoną 
Małgorzatą i 5-letnim synkiem Jankiem.

Moi rodzice to Edward i Łucja, zna-
na wielu mieszkańcom – i dorosłym,  
i młodzieży – jako ciocia Lusia z przedszko-
la w Izabelinie, gdzie do 2018 r. (przez 20 lat) 
pracowała jako pomoc przedszkolanki. Moja 
mama z wielkim sercem wychowywała nie 
tylko mnie i moje rodzeństwo, ale i pokolenia 
mieszkańców naszej gminy. 

Ukończyłem technikum ekonomiczne  
w Warszawie. Pracuję w firmie z bogatym 
doświadczeniem na rynku usług dla prze-
mysłu w sektorze energetyki, która zajmuje 
się pracami konserwacyjnymi urządzeń elek-
troenergetycznych oraz linii produkcyjnych  
w zakładach przemysłowych. Wysokospecjali-
styczna technologia, którą stosujemy, pozwala 
na czyszczenie urządzeń (szaf elektrycznych) 
pod napięciem, bez konieczności ich wyłącza-
nia i przerywania procesu technologicznego.

Interesuję się motoryzacją, samodziel-
nie odrestaurowałem m.in. klasyczny mini 
z 1979 r., którym jeszcze kilka lat temu 
ścigałem się na torach i uczestniczyłem  
w zlotach samochodów zabytkowych. Należę 
do Mini  Klub Polska. 

Od zawsze byłem związany z naszą spo-
łecznością, angażując się w razie potrzeby  
w pomoc bliższym i dalszym sąsiadom. 
Działam na rzecz bezpieczeństwa na dro-
gach Hornówka, nie tylko uczestnicząc  
w spotkaniach w sołectwie i gminie w spra-
wach naszych ulic, ale i sam proponując  
i naciskając na realizację konkretnych roz-
wiązań, m.in. progów spowalniających  
na ul. Szkolnej czy doświetlenia ulic. Promuję 
dostęp do sportu dla wszystkich mieszkańców.  
Organizuję grupy piłki nożnej dla dorosłych 
na boisku w dużej szkole: w tym roku m.in. 
dzięki moim staraniom po raz pierwszy nie 
będziemy musieli płacić za dostęp do boiska, 
który sfinansowany zostanie z funduszu sołec-
kiego Hornówka. Promowałem wśród miesz-
kańców wsi informacje o zajęciach fitness dla 
kobiet z Hornówka.

Moje doświadczenie w integracji miesz-
kańców Hornówka, organizacji zajęć spor-
towych i łatwość w nawiązywaniu kon-
taktów chciałbym wykorzystać w pracy  
na rzecz dalszej integracji i szerszego dostępu  
dla dorosłych mieszkańców gminy do 
obiektów sportowych. Z kolei moje do-
świadczenie zawodowe może się przydać  
w działaniach na rzecz bezpieczeństwa infra-
struktury gminnej.   

MARIUSZ ALEKSANDER
JANUSZKO
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SIÓDEMKA
DLA IZABELINA C

1. właściwe bieżące utrzymanie dróg
2. uspokojenie ruchu na ul. Krasińskiego
3. przebudowa i zagospodarowanie ul. Projektowanej 
4. ul. Rynkowa – likwidacja składowiska materiałów  

budowlanych w stanie obecnym, zwiększenie nadzoru nad 
terenem. Po regulacji spraw własnościowych (zasiedzenie) 
dyskusja z mieszkańcami nt. przeznaczenia tego terenu  
i zagospodarowanie go zgodnie z ich wolą

5. dokończenie realizacji remontów ulic częściowo przebudo-
wanych tj. ul. Chłopickiego oraz ul. Matejki, tak aby stano-
wiły jedną spójną całość drogowej infrastruktury lokalnej. 
Remont ul. Zakątnej oraz ul. Kopernika. Inwestycje do re-
alizacji po wygospodarowaniu źródeł finansowania (środki 
własne lub zewnętrzne)

6. przebudowa ul. Poniatowskiego na odcinku od ul. Krasiń-
skiego do ul. Chodkiewicza

7. poprawa estetyki i funkcjonalności centrum Izabelina – nie-
wielkim kosztem: zieleń, likwidacja szpecących słupków  
i niepotrzebnych znaków. Przegląd istniejącej infrastruk-
tury drogowej ze szczególnym naciskiem na usprawnienie 
komunikacji z uwzględnieniem ciągów rowerowo-pieszych
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IZABELIN C
OKRĘG NR 9

Nazywam się Elżbieta Pawłowska, mam 60 
lat, od kilku lat jestem na emeryturze. Jestem 
mężatką (od 40 lat), mamą dwójki dorosłych 
dzieci i babcią dwóch wnuczek. Pochodzimy  
z mężem z warszawskiego Żoliborza. W Izabe-
linie C mieszkamy od grudnia 2002 r. 

Z wykształcenia jestem pedagogiem  
o specjalności „edukacja przedszkolna  
i wczesnoszkolna” i „zarządzanie oświa-
tą”.  Po latach pracy w żoliborskich przed-
szkolach w 2005 r. zaczęłam pracować  
w przedszkolu w Laskach. Pracując na stano-
wisku nauczyciela, wicedyrektora i dyrekto-
ra, poznałam nie tylko najmłodszych miesz-
kańców gminy, ale i całe wielopokoleniowe  
rodziny. 

Przez te lata wspólnie z rodzicami przed-
szkolaków organizowałam m.in. charytatywne 
festyny rodzinne i pikniki dla naszych potrze-
bujących wsparcia wychowanków czy ich ro-
dzin, coroczne zbiórki na rzecz bezdomnych 
zwierząt, Szlachetną Paczkę. Organizowali-
śmy też tematyczne galerie sztuki, kiermasze 
i zbiórki.

Bardzo ważne były dla mnie działania in-
tegrujące pracowników: wspólne spotkania, 
wyjścia do teatru i jednodniowe wycieczki. 
Z okazji Światowego Dnia Ziemi stworzyłam 
dla dzieci i rodziców dwa spektakle teatralne, 
w których występowali wszyscy pracownicy 
naszego przedszkola. To zainspirowało rodzi-
ców, którzy zorganizowali własny teatr i spek-
takle na Dzień Dziecka. Teatr długi czas dzia-
łał nadal – już wśród społeczności  szkolnej.   
W 2009 r. zorganizowałam przedszkolny Bal 

Karnawałowy w CKI dla dzieci, ich rodzin  
i wszystkich pracowników przedszkola. Bal 
stał się cykliczną, coroczną uroczystością.

W 2010 r. z pomocą gminy, przy 
współudziale rodziców przedszkola-
ków i ze wsparciem pozyskanego prze-
ze mnie sponsora (Plantico) posadziliśmy  
w przedszkolnym ogrodzie wiele roślin.  
Niestety, z naszych kilkuletnich starań nic nie 
pozostało. Niedawna rewitalizacja ogrodu na 
pewno była dobrym pomysłem, jednak można 
było zachować choć część dotychczasowych 
nasadzeń i naturalny charakter terenu. Zasko-
czyły mnie też ogromne koszty tej rewitalizacji: 
pamiętam, za jak niewielkie pieniądze można 
było wspólnymi siłami wzbogacić ogród – bez 
zabierania dzieciom możliwości korzystania  
z ogrodu przez cały rok szkolny.

Mam wiele zainteresowań, to m.in. muzy-
ka, sztuki plastyczne i krawiectwo. Kocham 
przyrodę, leśne spacery, zwierzęta. Przez ostat-
nie 15 lat wspólnie z mężem prowadziliśmy 
domową hodowlę kotów rasy ragdoll. Dziś 
mieszkamy z kilkunastoma mruczkami, ale 
wygaszamy już naszą hodowlę. 

Ze względu na duże doświadczenie  
i wiedzę zawodową oraz znajomość specyfi-
ki i struktur naszej gminy chciałabym zająć 
się sprawami gminnej edukacji przedszkolnej  
i szkolnej, bezpieczeństwem dzieci i mło-
dzieży i miejscami rekreacji dla nich. Myślę, 
że pomogą mi w tym dobre relacje z byłymi 
wychowankami przedszkola, ich rodzicami 
i mnóstwem ludzi, z którymi zetknęłam się 
podczas pracy w laseckim przedszkolu.

ELŻBIETA GRAŻYNA  
PAWŁOWSKA
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IZABELIN C
OKRĘG NR 10

Nazywam się Jacek Szarpak, w na-
szej gminie mieszkam od urodzenia. 
Mam żonę, dwójkę dorosłych dzieci,  
a od 2 lat jestem szczęśliwym dziadkiem. 

Przez 17 lat pracowałem jako konserwator 
w gminnym przedszkolu w Laskach.

Pracuję zawodowo, a w czasie wol-
nym od pracy już od przeszło 15 lat służę  
w Ochotniczej Straży Pożarnej w Izabe-
linie. To ponad tysiąc akcji ratowniczo- 
gaśniczych, nie tylko na terenie naszej gmi-
ny, ale i całego województwa mazowiec-
kiego. Straż pożarna to nie tylko pożary. 
Wiele naszych wyjazdów w teren to akcje ra-
tunkowe dotyczące człowieka, czasem zwie-
rzęcia czy środowiska. Od lat biorę udział  
w szkoleniach, które poszerzają moją wiedzę  
i sprawiają, że czuję się jeszcze pewniej podczas 
prowadzonych działań ratowniczych. Odby-
łem kursy kwalifikowanej pierwszej pomocy, 
kurs dowódcy, kurs naczelnika, kurs starszego 
sternika, kurs ratownictwa technicznego, szko-
lenie z lotniczego pogotowia ratunkowego.   
W ciągu 15 lat służby otrzymałem odznakę wzo-
rowego strażaka oraz zostałem odznaczony Brą-
zowym Medalem za Zasługi dla Pożarnictwa.  
W izabelińskiej OSP pełnię funkcję gospoda-
rza, czyli odpowiadam za zarządzanie mie-
niem i budynkami oraz zaopatrzenie w sprzęt  
i umundurowanie.

W 2019 r., dzięki zaufaniu mieszkań-
ców mojej wsi, zostałem wybrany na sołtysa  

Izabelina C. I choć nie jest to łatwe zadanie, 
to sprawia mi to dużo satysfakcji. Poznałem 
wielu ciekawych ludzi, dzięki którym dużo się 
nauczyłem. Na wiele spraw spoglądam dzisiaj 
trochę inaczej.

Dzięki zaufaniu sołtysów pozostałych 
wsi naszej gminy zostałem wybrany prze-
wodniczącym Rady Sołtysów. Na posiedze-
niach Rady sołtysi wszystkich 7 wsi oma-
wiają problemy swoich sołectw i kwestie 
współpracy z urzędem gminy. Wypracowują 
także wspólne stanowiska wobec inicjatyw 
urzędu gminy, np. w kwestii nierealizowa-
nia przez gminę zakupów finansowanych 
z sołeckich funduszy. Dzięki połączeniu sił 
i jednogłośnie podjętej uchwale RS wiele  
z tych inwestycji (choć wciąż nie wszystkie) 
zostało wreszcie zrealizowanych. 

W 2021 r. zaangażowałem się w dzia-
łalność Międzysołeckiego Zespołu ds.  
PSZOK-u, do którego zostałem delegowa-
ny przez Zebranie Wiejskie Izabelina C. 
Uczestniczyłem w tworzeniu Stowarzyszenia  
7 Sołectw – Izabelin.

Tematyka, którą chciałbym się zajmo-
wać w Radzie Gminy, to kwestie bezpieczeń-
stwa mieszkańców i infrastruktury gminnej,  
w tym placówek edukacyjnych i innych bu-
dynków użyteczności publicznej – mam  
tu do zaoferowania ogromne, wieloletnie do-
świadczenie i rzetelną wiedzę.

JACEK
SZARPAK
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IZABELIN C
OKRĘG NR 11

Nazywam się Grzegorz Tomas, mam 49 lat, 
od 26 lat mieszkam w Izabelinie przy ul. Ko-
pernika z żoną Beatą i dwoma synami. Starszy 
studiuje, a młodszy jest uczniem 8 klasy izabe-
lińskiej szkoły podstawowej. 

Studiowałem w Wyższej Szkole Mor-
skiej w Gdyni na wydziale radioelektroniki. 
Od wielu lat pracuję w dużej firmie teleko-
munikacyjnej. Przez kilka lat zarządzałem  
stworzonym przez siebie zespołem. Obec-
nie pracuję tu jako ekspert domeny sieciowej  
i zajmuję się zarządzaniem siecią oraz prowa-
dzeniem i wdrażaniem projektów.. 

Od lat działam dla społeczności lo-
kalnej. Bardzo cenię inicjatywy oddolne,  
to one napędzają mnie do działania na rzecz 
mieszkańców, a mnie samemu pomagają się 
rozwijać. Mam zaszczyt być przewodniczą-
cym Rady Sołeckiej sołectwa Izabelin C – za-
danie nie jest łatwe, a potrzeby mieszkańców 
olbrzymie. Moje doświadczenie zawodowe  
i umiejętność merytorycznego dialogu, które-
go jestem zwolennikiem, ułatwiają mi realiza-
cję zadań, które mi powierzono. 

Dziewięć lat temu zostałem wybrany  
na prezesa jednego w większych  
stowarzyszeń działających na ternie naszej 
gminy. Jest to liczące 120 członków Gmin-
ne Koło Miłośników Wędkarstwa. Integru-
jemy środowisko wędkarzy, którym bli-
ska jest także ochrona przyrody i zasobów 
wodnych naszej gminy. Współpracujemy  

z KPN – gospodarzem udostępnionego nam 
nabrzeża zbiornika wodnego Mokre Łąki. Je-
steśmy tu codziennie i reagujemy na niepoko-
jące sytuacje, zgłaszając je do Parku

Moją największą pasją jest kolarstwo.  
To ono pomaga mi przewietrzyć głowę, po-
znać sąsiadujące gminy, powiaty i wojewódz-
twa. Korzystając z okazji, zachęcam osoby 
wkręcone w „dwa kółka” do kontaktu, licząc,  
że uda się zorganizować wspólne rowerowe 
wycieczki w większej grupie. 

Jako współinicjator powstania Sto-
warzyszenia 7 Sołectw – Izabelin wierzę,  
że dzięki determinacji coraz liczniejszych 
inicjatyw mieszkańców ich głos zostanie 
usłyszany. Mam nadzieję, że większa niż  
w ostatnich latach ilość potrzeb i postu-
latów będzie dostrzeżona i zrealizowana.  
W tym duchu staram się działać: bez polityki,  
w myśl słowa „samorządność”.

Jednym z bliższych mi tematów spośród 
tych, którymi od miesięcy zajmujemy się  
w stowarzyszeniu, jest – ze względu na anali-
tyczny charakter mojej pracy – infrastruktura 
gminna, tworząca skomplikowany, ale przy 
umiejętnym zarządzaniu dobrze funkcjonujący 
system, oraz bezpieczeństwo tej infrastruktury 
i finansów gminy. Z powodu mojej kolarskiej  
i wędkarskiej pasji bliskie mi jest też pro-
pagowanie sportu, aktywnego trybu życia  
i szeroko pojęta edukacja.

GRZEGORZ
TOMAS
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IZABELIN C
OKRĘG NR 12

Nazywam się Maciej Zdrojewski, w Izabelinie, 
a dokładniej w Izabelinie C, mieszkam od uro-
dzenia.

Jestem studentem prawa. Rozwijam się, 
zgłębiając różne gałęzie tej nauki na Wydziale 
Prawa i Administracji Uniwersytetu Warszaw-
skiego oraz pracując w kancelarii adwokackiej.

Jako finalista konkursu przedmioto-
wego Mazowieckiego Kuratorium Oświa-
ty od pięciu lat prowadzę kursy maturalne  
z wiedzy o społeczeństwie. Moi uczniowie 
osiągają sukcesy w konkursach, olimpiadach 
oraz egzaminach maturalnych. Choć polityka 
jako integralna część WOS-u żywo mnie inte-
resuje, niepokoi mnie przenoszenie jej na po-
ziom samorządu gminnego. 

Pracując jako lektor języka angielskiego  
w Szkole Podstawowej nr 273, zwanej popu-
larnie szkołą w Mościskach, zacząłem profe-
sjonalnie badać temat problemów transpor-
towych gminy Izabelin pod kątem prawnym 
i urbanistycznym. Brałem udział w konsul-
tacjach społecznych dotyczących między in-
nymi planu mobilności dla gminy Izabelin, 
wskazując na zagadnienia prawne często po-
mijane w dyskusji.

Spośród moich pasji najważniejsza jest 
poezja.  Z moim pierwszym „Zbiorem myśli, 
wierszy i poematów” debiutowałem w 2018 
r. dzięki uprzejmości Kawiarenki u Przy-
jaciół na terenie ośrodka dla niewidomych  
w Laskach, z którym moja rodzina związana 
jest od lat. W 2019 r. miałem przyjemność 

stworzyć i prowadzić „Kongres słów” w ra-
mach XXI Izabelińskich Spotkań z Książką. 
We wrześniu tego samego roku w Centrum 
Kultury Izabelin zaprezentowałem książkę 
„Klaun” podczas autorskiego „Spektaklu po-
etyckiego o marzeniach”.

Niektórzy z Państwa mogą kojarzyć mnie  
z lokalnej wymiany roślin doniczkowych. 
Dbam o moją kolekcję składającą się przede 
wszystkim z ziół, aloesów i orchidei.

Część z Państwa może kojarzyć mnie także 
ze względu na moje zamiłowanie kulinarne. 
Od 2020 r., od początku finałów WOŚP w Iza-
belinie, mam przyjemność razem z CKI wysta-
wiać na licytacje 100 pierogów z jabłkiem i cy-
namonem na podstawie własnego, domowego 
przepisu.

Moje zaangażowanie w życie lokal-
nej społeczności, zmysł analityczny i za-
miłowanie do prawa pozwalają mi ży-
wić nadzieję, że realnie przyczynię się  
do lepszego niż dziś funkcjonowania Rady 
Gminy. Chcę podejmować działania przede 
wszystkim w zakresie wzbogacania gminnej 
oferty kulturalnej, sportowej oraz edukacyj-
nej, licząc na wsparcie Młodzieżowej Rady 
Gminy. Najistotniejsze miejsce w mojej wizji  
na rzecz lokalnej społeczności zajmują dialog 
i współpraca. Mam nadzieję, że kierując się 
tymi wartościami, wspólnie uda się nam osią-
gnąć wiele dobrego dla wszystkich mieszkań-
ców Izabelina.

MACIEJ BARTŁOMIEJ
ZDROJEWSKI
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SIÓDEMKA
DLA SIERAKOWA

1. wznowienie prac nad II etapem planu zagospodarowania, 
wznowienie działań w celu rozwiązania problemów na linii 
KPN – mieszkańcy Sierakowa. Pas terenu objęty planem 
dotyczy zarówno gruntów prywatnych, jak i Parkowych,  
w tym także osad służbowych

2. komunikacja zbiorowa: utrzymanie bezpośredniego połą-
czenia z I linią metra, rozwój komunikacji lokalnej – nie 
rzadziej niż co pół godziny, zaś w popołudniowych godzi-
nach szczytu co 15 minut. Rozważenie z mieszkańcami po-
prowadzenia komunikacji lokalnej w głąb wsi.

3. ciąg pieszo-rowerowy do Izabelina C (do skrzyżowania ul. 
Sierakowskiej z ul. Chodkiewicza)

4. ciąg pieszo-rowerowy lub chodnik wzdłuż ul. Gen. R. 
Abrahama w Sierakowie

5. w porozumieniu z KPN zagospodarowanie parkingu przy 
skrzyżowaniu ul. Sierakowskiej z Abrahama 

6. działania w celu poprawy zasięgu sieci komórkowych  
dla mieszkańców. Konieczne jest znalezienie takiego miej-
sca na postawienie masztu dla operatora sieci komórkowej, 
które nie wywoła protestów mieszkańców i na które zgodzi 
się KPN.

7. lobbowanie w PGE za przebudową linii SN (średniego  
napięcia), zapewnienie ciągłości dostaw prądu
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Nazywam się Ewa Maliszewska, w Sierakowie 
mieszkam od urodzenia. Moja rodzina żyje tu 
od pokoleń. Tutaj uczęszczałam do szkoły pod-
stawowej (w klasach I–IV) jako jeden z ostat-
nich roczników sierakowskich dzieci. W Sie-
rakowie też wychowało się troje moich dzieci. 

Całe moje życie zawodowe to praca  
w księgowości: przez 20 lat w Inco Veritas  
w Hornówku, a później w korporacji zajmują-
cej się wywozem odpadów w Warszawie. 

Od 2019 r. lat jestem sołtysem Sierakowa.
Zawsze aktywnie uczestniczyłam w życiu 

mojej wsi. Brałam udział w niemal wszyst-
kich spotkaniach z Dyrekcją KPN oraz  
w kolejnych ministerstwach, którym podlegał 
KPN, szukając sposobu, jak rozwiązać naszą 
trudną sytuację: od połowy lat siedemdzie-
siątych mieszkańcy Sierakowa nie mogą bu-
dować się na własnej ziemi, do której prawo 
pierwokupu ma KPN. To z tego powodu wieś 
systematycznie się wyludnia. Wielu młodych 
ludzi, m.in. moje dzieci, musiało opuścić 
wieś, nie mogąc postawić własnego domu  
na własnej ojcowiźnie. 

Przez lata uczestniczyłam w rozmowach 
z gminą w sprawie komunikacji i planu prze-
strzennego zagospodarowania Sierakowa.  
W latach dziewięćdziesiątych prowadziłam 
księgowość w społecznym komitecie gazyfika-
cji Sierakowa i czynnie uczestniczyłam w spo-
łecznym komitecie telefonizacji.

Po przejściu na emeryturę zostałam 
sołtysem. Często rozmawiam z mieszkań-
cami o tym, jakie mają potrzeby i ocze-
kiwania. Chętnie pomagam sąsiadom  
w sprawach urzędowych, w rozliczaniu PIT 

czy wypełnianiu druków ZUS. 
Wspólnie z mieszkańcami przygotowu-

jemy ołtarz na Boże Ciało i Mszę św. przy 
pomniku 5 poległych żołnierzy AK. Dopo-
sażamy teren rekreacyjny (m.in. tyrolka), 
we współpracy z gminą udało się oświetlić 
ten teren, a także odrestaurować kapliczkę  
i pomnik 5 poległych żołnierzy AK.

Od kilku lat jestem członkiem Rady Para-
fialnej w izabelińskim kościele.

Uwielbiam wakacje z moimi wnukami 
nad polskim morzem oraz robótki na drutach  
i szydełku. 

Sołectwa naszej gminy wspierają się 
wzajemnie w swoich sprawach od kilku lat. 
Naturalną tego konsekwencją było utwo-
rzenie Stowarzyszenia 7 Sołectw – Izabelin,  
w którego założeniu uczestniczyłam.

Z racji wykonywanego zawodu  
najbliższym mi obszarem działalności 
Rady Gminy są finanse: sprawy gospo-
darczo-finansowe i kontrolne, wymagają-
ce konkretnej, usystematyzowanej wiedzy  
i umiejętności. Na pewno też będę bar-
dzo konsekwentnie dążyć do uzyskania dla 
mieszkańców Sierakowa praw do możliwo-
ści budowy domów na własnych działkach. 
Wieloletnia współpraca z sołectwem Tru-
skaw bardzo zbliżyła nasze wsie, które łą-
czą już nie tylko więzy pokrewieństwa czy 
powinowactwa w bardzo wielu rodzinach, 
ale i wzajemne wsparcie w trudnych dla nas 
sprawach. Dlatego nie mam wątpliwości,  
że moja praca w Radzie Gminy będzie pracą 
także dla Truskawia. 

EWA KRYSTYNA
MALISZEWSKA
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SIÓDEMKA
DLA TRUSKAWIA

1. intensywne i skoordynowane działania w celu przystąpie-
nia do wieloletniego projektu odwodnienia wsi poprzez 
rozwiązania lokalne (efektywna infrastruktura odwodnie-
niowa przy rozbudowie dróg, wykorzystanie rowu północ-
nego) i dążące do odprowadzenia wody w głąb lasów – we 
współpracy z KPN-em 

2. budowa końcowego odcinka ul. 3 Maja, a także wypraco-
wanie we współpracy mieszkańcami i z KPN rozwiązania 
kwestii parkingu i strefy rekreacji na końcu wsi; ul. Pół-
nocna – wyegzekwowanie poprawek wykonania nowej uli-
cy (stan nawierzchni, odwodnienie), likwidacja słupków, 
przebudowa kolejnego odcinka drogi wraz z łącznikiem po 
wygospodarowaniu źródeł finansowania (środki własne lub 
zewnętrzne), zapewnienie właścicielom dostępu do grun-
tów; ul. Południowa – udrożnienie i zapewnienie właścicie-
lom dostępu do gruntów 

3. właściwe bieżące utrzymanie dróg, w tym Łabędzia, Dzika, 
Borzęcińska, Południowa

4. chodnik między Truskawiem i Izabelinem i zagospo-
darowanie wjazdu do Truskawia, w tym zapewnie-
nie bezpieczeństwa związanego ze ścieżką rowerową  
(dziś bez zjazdu)

5. PSZOK – prowadzenie polityki dążącej do zmniejszenia 
ruchu do PSZOK-u poprzez uruchomienie częstszego od-
bioru odpadów w sołectwach. Powodem jest brak sprawne-
go dojazdu do PSZOK-u dla samochodów ciężarowych z 
 naczepami, przewożącymi kontenery na odpady (zbyt 
ostry zakręt w Lipkowską od ul. 3 Maja i progi zwalniające 
na ul. Lipkowskiej od strony Hornówka) i brak możliwości 
zmiany lokalizacji PSZOK-u przez 5 lat od uruchomienia 
(tzw. trwałość projektu przy finansowaniu zewnętrznym).

6. komunikacja autobusowa, w tym lokalna – przywrócenie  
i uzupełnienie regularnej komunikacji w godzinach szczy-
tu na poziomie nieodbiegającym od pozostałych wsi, wy-
pracowanie i wdrożenie docelowego systemu transportu,  
w tym lokalnego, w porozumieniu z mieszkańcami

7. lobbowanie w PGE za likwidacją linii energetycznych SN 
(średniego napięcia) znajdujących się nad gruntami pry-
watnymi i za skablowaniem linii SN zasilającej Truskaw
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TRUSKAW
OKRĘG NR 14

Nazywam się Eliza Daniel, mam 44 lata, miesz-
kam w Truskawiu od 8 lat wraz z rodziną. 

Jestem rodowitą warszawianką. Studio-
wałam administrację publiczną. Przez 20 lat 
pracowałam w dużych firmach w branży fi-
nansowej. Po przeprowadzce do Truskawia 
otworzyłam własną działalność gospodarczą, 
świadcząc dla branży finansowej usługi ze-
wnętrzne. Od 2 lat w sezonie letnim prowadzę 
w weekendy bar Przystanek Mokre Łąki.

W 2021 r. po śmierci radnego Wojtka Ka-
narka zostałam w wyborach uzupełniających 
wybrana na radną gminy. Obdarzyli mnie 
Państwo wielkim zaufaniem: otrzymałam po-
nad 80 procent głosów.

Działam w Komisji Gospodarczo- 
Finansowej, Komisji Bezpieczeństwa, Po-
rządku Publicznego i Ochrony Środo-
wiska oraz Komisji Rewizyjnej. Byłam 
zaangażowana w kontrolę awarii w oczysz-
czalni ścieków latem 2022 r., a także zbadanie  
nieprawidłowości użytkowania samocho-
du służbowego wicewójta. Uczestniczyłam  
w kontroli rozliczenia kosztów i prawidłowo-
ści funkcjonowania Ryneczku po Sąsiedzku.

Do społecznej aktywności skłoniła mnie 
decyzja o lokalizacji PSZOK-u na Mokrych 
Łąkach. Jesienią 2019 r. byłam współini-
cjatorką pierwszego pisemnego protestu w 
tej sprawie, uczestniczyłam w kolejnych 
protestach, byłam wspóinicjatorką gminne- 
go referendum ws. lokalizacji PSZOK-u.  
W 2020 r. razem z przewodniczącą rady so-
łeckiej Izabelina B uczestniczyłam w pro-
gramie telewizyjnym nt. PSZOK-u. Jesienią 
2020 r. interweniowałam ws. wylewania nie-
czystości do gruntu na terenie oczyszczalni.  

W lutym 2021 r. byłam jednym z 6 współ-
sygnatariuszy wspartej przez ponad 1000 
mieszkańców gminy petycji ws. przenie-
sienia PSZOK-u na ul. Trenów, zachowa-
nia I strefy biletowej, nieodbierania Sie-
rakowowi bezpośredniego połączenia  
z Młocinami, zachowania autobusu nocnego  
i oddziału bankowego przy urzędzie gminy.  
W 2021 r. Zebranie Wiejskie wybra-
ło mnie do reprezentowania Truskawia  
w niezależnym Międzysołeckim Zespole ds. 
PSZOK-u. Jestem prezesem Stowarzyszenia 
Ochrony Mokrych Łąk.

Radość, jaką czerpię z bliskości z ludź-
mi, oraz pasja kulinarna zaowocowały stwo-
rzeniem niewielkiego baru na Mokrych 
Łąkach, który daje mi możliwość spotkań 
z sąsiadami i rozmów o sprawach gmi-
ny. Uwielbiam podróże, które też są okazją  
do  nawiązywania nowych kontaktów i odkry-
wania nowych smaków.

Umiem słuchać, nie lubię konfliktów, 
zawsze dążę do porozumienia, a w ra-
zie jego braku – do utrzymania kontaktów  
i rozmów. Wierzę, że z każdym, nawet  
z tymi, z którymi się nie zgadzamy, można żyć  
w dobrych relacjach. Niełatwe prawie już  
3 lata w Radzie Gminy pokazały, że to moż-
liwe. Chcę wykorzystać te umiejętności  
w dalszej pracy, jako rzecznik i uważny odbior-
ca postulatów mieszkańców. Bardzo dobrze 
czuję się wśród osób starszych, którym zawsze 
staram się służyć moim czasem i wsparciem 
– nie tylko po sąsiedzku. Ten dobry kontakt i 
wzajemną życzliwość chciałabym wykorzystać 
do stworzenia dla nich lepszej oferty gmin-
nych zajęć i wsparcia.

ELIZA
DANIEL
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TRUSKAW
OKRĘG NR 15

Nazywam się Tomasz Siemiński, mam 52 lata. 
Mieszkam w Truskawiu od 14 lat razem z żoną 
Asią. Mamy dwójkę dorosłych dzieci.

Ukończyłem Wydział Prawa i Admini-
stracji Uniwersytetu Warszawskiego. Jestem 
adwokatem, własną kancelarię prowadzę 
już ponad 20 lat. Pracuję dla prywatnych 
firm i uczelni, prowadzę też sprawy karne  
i cywilne.

Od ponad 4 lat jestem mocno zaanga-
żowany w sprawy Truskawia i całej gminy.  
Być może gen samorządowca przekazał mi 
mój ojciec – był przewodniczącym wyłonionej 
w pierwszych demokratycznych wyborach sa-
morządowych w 1990 r. Rady Miejskiej Pod-
kowy Leśnej, w której dorastałem. 

W wir lokalnych spraw wciągnął mnie pro-
blem budowy PSZOK-u w Truskawiu.

Zainicjowałem powstanie Stowarzy-
szenia Ochrony Mokrych Łąk, którego  
jestem członkiem. Byłem współinicjato-
rem protestu „NIE dla PSZOK-u na Mo-
krych Łąkach” oraz wniosku o referendum  
w tej sprawie. Pod wnioskiem podpisało się 
ponad 1000 osób. Obiecane przez wójt refe-
rendum nie zostało jednak przeprowadzone.

Byłem współinicjatorem i uczestnikiem 
Międzysołeckiego Zespołu ds. PSZOK-u, 
w którym wybrani przez Zebrania Wiejskie 
przedstawiciele sołectw analizowali możli-
wości jego lokalizacji. Działalność Zespołu 
przerwała arbitralna decyzja wójt o budowie 
PSZOK-u na Mokrych Łąkach.

Od jesieni 2019 r. jestem radnym sołeckim 
Truskawia. Wraz z przewodniczącym rady 
sołeckiej Truskawia prowadzę na Facebooku 
fanpage „Sołectwo Truskaw”.

Wielu mieszkańców Truskawia koja-
rzy mnie zapewne z Zebrań Wiejskich, 

spotykaliśmy się także przy okazji prze-
prowadzanych przez sołectwo ankiet, do-
starczałem Państwu sołeckie minigazet-
ki (ewenement w skali naszej gminy!),  
a ostatnio – gazetki Stowarzyszenia 7 So-
łectw – Izabelin. Niektórzy z Państwa mają 
nawet być może, zupełnie nie zdając sobie  
z tego sprawy, moje zdjęcia w swoich telefo-
nach – to ze mną, czyli Śmiercią fotografują 
się Państwo podczas truskawskiego Orszaku 
Trzech Króli, którego inicjatorami byliśmy 
wraz z żoną kilkanaście lat temu.

Dzięki zaangażowaniu w lokalne spra-
wy poznałem wielu fantastycznych, odda-
nych sprawom izabelińskiej społeczności  
i przyrody ludzi z Truskawia i pozostałych 
wsi. Razem utworzyliśmy Stowarzyszenie  
7 Sołectw – Izabelin, by swoją pracą, wiedzą  
i doświadczeniem służyć naszej gminie.

Lubię sport. Przez lata amatorsko tre-
nowałem biegi długie. Za duży sukces po-
czytuję sobie ukończenie 10 półmaratonów  
i 5 maratonów. Czytam literaturę science fic-
tion i literaturę faktu, interesuję się polityką. 
Lubimy z żoną operę. Przez lata zjeździli-
śmy rowerami wschodnią Polskę, nocując  
po stodołach i wiejskich domach. Latem jeź-
dzimy na spływy kajakowe, pływamy tratwą 
po Biebrzy, uwielbiamy polskie morze zimą, 
jesienne górskie wędrówki, a także włóczęgi 
samochodem, w którym śpimy z widokiem na 
najpiękniejsze miejsca.

Moje doświadczenie w pracy samorządo-
wej, zebrane w trakcie 4,5-letniej kadencji 
radnego sołeckiego, a także ostatnie 5 lat in-
tensywnej działalności społecznej oraz wiedza 
prawnicza i doświadczenie zawodowe będą na 
pewno przydatne w pracy Rady Gminy. 

TOMASZ MACIEJ
SIEMIŃSKI
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